



نموذج التوكيل	Proxy Form
السادة/ مساهمي شركة الحسن غازي إبراهيم شاكِر نود إشعاركم بأن نموذج التوكيل غير متاح، وذلك نظرًا لانعقاد الجمعية العامة العادية المقرر لها في يوم الأحد بتاريخ 1446/11/20 هـ الموافق 2025/05/18 م الساعة 7:00 مساءً من خلال وسائل التقنية الحديثة. عليه، تدعو الشركة جميع المساهمين إلى استخدام التصويت الإلكتروني المتاح عبر خدمة تداولاتي: http://www.tadawulaty.com.sa في حال وجود أسئلة أو استفسارات يرجى التواصل معنا عن طريق: البريد الإلكتروني: investorrelations@shaker.com.sa أو على الهاتف 011-2638900 تحويلة 11534	Dear Al Hassan Ghazi Ibrahim Shaker Shareholder's We would like to inform you that the Proxy form is not available, as the ordinary General Assembly Meeting will be held on Sunday 20/11/1446 corresponding to 18/05/2025 at 07:00 PM remotely using Modern Technology means. Accordingly, the Company's invites all shareholders to use the electronic voting available through "Tadawulaty" service: http://www.tadawulaty.com.sa In case of any questions or inquiries, please contact us via: Email: investorrelations@shaker.com.sa Or on the phone 011-2638900 Ext. 11534